

Issue No. 42

Fascicule n° 42

Thursday, June 5, 1986
Medicine Hat, Alberta

Le jeudi 5 juin 1986
Medicine Hat (Alberta)

Chairperson: Shirley Martin

Présidence: Shirley Martin

*Minutes of Proceedings and Evidence
of the Special Committee on*

*Procès-verbaux et témoignages
du Comité spécial sur*

Child Care

La garde d'enfants

RESPECTING:

CONCERNANT:

Order of Reference dated Tuesday, November 26, 1985

Ordre de renvoi du mardi 26 novembre 1985

WITNESSES:

TÉMOINS:

(See back cover)

(Voir à l'endos)

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, November 26, 1985 (See Minutes of Proceedings and Evidence of Thursday, December 17, 1985 Issue No. 37).

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 26 novembre 1985 (Voir Procès-verbaux et témoignages du jeudi 17 décembre 1985 fascicule n° 37).

Bob Warner and Larry Bonnevile from the City of Medicine Hat made a statement and with Susan Costa answered questions.

Bob Warner et Larry Bonnevile de la municipalité de Medicine Hat font une déclaration, puis Susan Costa répond aux questions.

Evelyn J. Thain from the Family & Community Support Services Advisory Board, City of Medicine Hat made a statement and answered questions.

Evelyn J. Thain de Family & Community Support Services Advisory Board de la municipalité de Medicine Hat, fait une déclaration et répond aux questions.

Wendy Fletcher from the Early Childhood Development Advisory Committee of Medicine Hat College made a statement and answered questions.

Wendy Fletcher, du Early Childhood Development Advisory Committee of Medicine Hat College, fait une déclaration et répond aux questions.

Karen Charlton from the Southern Regional Day Care Directors Association, Lethbridge made a statement and with Evelyn Sera answered questions.

Karen Charlton de la Southern Regional Day Care Directors Association, Lethbridge, fait une déclaration, puis Evelyn Sera répond aux questions.

Bryn Barnes-Strachan from the Medicine Hat Day Care Advisory Committee made a statement and with Selene Nicol answered questions.

Bryn Barnes-Strachan, du Medicine Hat Day Care Advisory Committee, fait une déclaration, puis Selene Nicol répond aux questions.

First Session of the
Thirty-third Parliament, 1984-85-86

Première session de la
trente-troisième législature, 1984-1985-1986